





## 滙豐信用卡持卡人最紅優惠 Red Hot Offers for HSBC Credit Cardholders

## 尊貴鮑魚餐(2位用)6折 40% off Supreme Abalone Set Menu for 2 diners

優惠價 Special price:

港幣 **948**元

一般零售價 Usual retail price: 港幣HK**\$1**,580元 鵝肝脆香乳豬夾伴明爐燒鵝

Crispy suckling pig with foie gras and roasted goose

紅燒雞茸燴燕窩

Braised bird's nest soup with minced chicken

金牌焗釀鮮蟹蓋

Baked crab shell stuffed with fresh crab meat and onion

蠔皇原隻五頭湯鮑伴刺參菜膽

Braised whole abalone with sea cucumber and vegetables

蒜香牛油原隻大虎蝦伴日本稻庭麵

Pan-fried tiger prawn with Inaniwa udon in garlic butter sauce

粵點薈萃(香芒楊枝甘露、腰果酥、宮廷棗皇糕)

Dessert platter (Nectar of mango, pomelo and sago, Cashew nut pastry, Steamed cake with red dates and coconut milk)

奉送每位客人特選迷你有氣萄葡酒乙支

A complimentary half bottle of Prosecco per person

## 1/7/2022 - 30/9/2022

優惠適用於2022年7月1日至9月30日,並不適用於2022年9月9至12日。須提前1天訂座。須另收以一般零售價計算之加一服務費。優惠不可與其他折扣或推廣優惠同時使用,亦不可賺取任何飛行里數。優惠需受有關條款及細則約束。詳情請向有關商戶查詢或瀏覽www.hsbc.com.hk/creditcard。
The offer is applicable from 1 July to 30 September 2022, except 9 to 12 September 2022. 1-day advance reservations are required. Subject to

The offer is applicable from 1 July to 30 September 2022, except 9 to 12 September 2022. 1-day advance reservations are required. Subject to 10% service charge, based on the usual retail price. The offer cannot be used in conjunction with other discounts, special promotions or frequent flyer redemption. Terms and Conditions apply. Please contact the merchant or visit www.hsbc.com.hk/creditcard for details.